
Aan B&W Rijswijk en gemeenteraad, griffie@rijswijk.nl

                                                                                                                 Rijswijk, 28 juni 2022

Onderwerp: Wilhelminalantaarn, restauratie, verplaatsing.

Wat is gedaan met het uitgebreide rapport van Bureau Bouwkunst & Bouwhistorie in 2020?

Wordt het advies opgevolgd. Zo ja wanneer? Zo niet, waarom niet. Gaarne uitleg.

Is verplaatsing naar Ruysdaelplein nog steeds reëel, dit is nl. het advies van Bureau Bouwkunst.

Wordt de lantaarn nog gerenoveerd: recht gezet, licht in aangebracht en aangesloten op lichtnet.

Is de gemeenteraad geïnformeerd omtrent het rapport? Zo niet, waarom niet?

Hoe denkt het huidige college over het rapport? Welke stappen denkt men te ondernemen?

Wat was de reactie van het college indertijd op het rapport uit 2020?

Informele toezegging was om te zoeken naar budget. Wat is hiervan terechtgekomen?

Ondanks toezeggingen en burgerinitiatief in 2016 is er nog niets gebeurd! Wat is hiervan de oorzaak?

Is het rapport besproken in het Presidium?

Is het mogelijk de lantaarn weer op de agenda te zetten van de gemeenteraad?

Is het mogelijk dat ondergetekende of secretaris van de Historische Vereniging Rijswijk kan inspreken 

d.d. 6 september 2022.

Bijgevoegd het rapport van Bureau Bouwkunst&Bouwhistorie uit 2020.

Mvg,

Hans 


